
PROTOKOLL NR:7 VERKSAMHETSÅRET 2017, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED 
HÄLJARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2017-06-28, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Christian Jönsson, Flemming 
Denne.  
   
Förhindrade: Sune Lind, Rolf Malmsten och Charli Ahl Ludvigsson 
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens 
möte.  

 
§ 2. Val av justerare 

Christian Jönsson valdes att tillsammans med ordföranden justera 
dagens protokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkänt och lades till 
handlingarna. 

 
§  5. Inkomna skrivelser 
 Från Moob Agency till Jerry Persson, Vb till Göran Wramfelt ang. Häljarps 

knattelopp.  De vill ha hjälp med att genomföra arrangemanget 
både ekonomiskt och manuellt. 

 Efter diskussion beslöt styrelsen att de som vill/har tid kan anmäla sitt 
deltagande.  

 Knatteloppet är planerat att genomföras 10 september. 
 Uppstartsmöte 18 juli, kl. 09.00, Mood agencys kontor.  

OBS! anmälan till info@moob.se      Senast 12 juli 
 
§  6. Avgångna skrivelser 

Inga avgångna skrivelser fanns att redovisa. 
 

§  7. Rapporter 
a. Ordföranden  

                              Väntar fortfarande på tidsplan för de olika projekt som utlovats av 
      kommunen. Ordf. skickar påminnelse. 
      Annonseringen i Papperstidningen har inte gett det förväntade  
      resultatet av betalande medlemmar. 
      Ordf. kontaktar HIF för eventuell hjälp med utdelning. 
 
b.  Kassören 

Styrelsen har fått ekonomiska redovisningen genom mail. 
Redovisningen lades till handlingarna. 
Styrelsen diskuterade utvecklingen av antalet betalande 
medlemmar.   



Beslut blev att ge kassören i uppdrag att jämföra listorna betalda 
medlemmar under åren 2016-2017  
för att ev. få fram vilka som ej betalt, är det på grund av flytt från 
orten? 

c.  Övriga 
     Ingen övrig rapport  

 
§   8. Valborgsmässofirande. Aktiviteter under 2017. 

Diskussion om ev. Valborgsfirande 2018, kan vi på något sätt skapa 
egna intäkter? Midsommar firande? 
Fortsatt diskussion nästa möte.  

 
§  9. Övrigt 
 Ang. frågan om slangning, skadegörelse, stölder vid  

järnvägsstationen har börjat igen. 
Ordföranden fick uppdraget att tillskriva kommunen/polisen. Ordf. 
beklagar förseningen men tänker efter denna påminnelse verkligen 
göra skrivelsen   
 

§ 10. Nästa möte onsdagen den 16 augusti kl. 18.30, Tallstugan  
   
§ 10. Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt   Christian Jönsson 
  
 
 
 
 
 


